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Protokół Nr 6 

z  posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa, Zdrowia i Spraw Społecznych 

w dniu 28 stycznia 2025 roku. 

 

Komisja rozpoczęła posiedzenie o godzinie 13.30 w siedzibie Urzędu Miejskiego w Złotoryi. 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 

• Burmistrz Miasta Złotoryja- Pan Paweł Kulig 

• Za-ca Burmistrza- Pan Paweł Rudkowski 

• Sekretarz Miasta- Pani Ewa Szczecińska- Bedryj 

• Radni w składzie: Artur Baranowski, Adam Bartnicki, Stanisław Dechnik, Agnieszka 

Djorić, Paweł Maciejewski, Beata Manowiec, Przemysław Markiewicz, Iwona Miras, 

Mariusz Stalski, Alicja Szapował, Rafał Tokarz, Waldemar Wilczyński, Wolańska Lilia 

 

 

        Proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji 

2. Przyjęcie porządku obrad Komisji 

3. Przyjęcie Protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 17.12. 2024 roku 

4. Zadania inwestycyjne gminy z zakresu przedmiotu działania Komisji tj. m.in.: 

a) stanu bezpieczeństwa w mieście- doświetlenie oraz wykonanie przejść dla pieszych  

i ciągów pieszych 

b) realizacji inwestycji energooszczędnych 

5. Gminne zasoby mieszkaniowe 

a) liczba i stan techniczny lokali komunalnych oraz potrzeby remontowe 

b) liczba i stan techniczny lokali socjalnych oraz potrzeby remontowe 

c) liczba i stan techniczny pustostanów 

d) skala zadłużenia najemców wobec gminy 

6. Sprawy różne 

7. Zamknięcie posiedzenia Komisji 

 

 

 

 



Ad. 1 

Przewodnicząca Komisji otworzyła posiedzenie Komisji Bezpieczeństwa, Zdrowia i Spraw 

Społecznych, powitała Radnych oraz pracowników Urzędu Miejskiego i gości.  

W posiedzeniu uczestniczyło 13 Radnych. 

 

Ad. 2 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła proponowany porządek obrad, który został 

jednogłośnie zaakceptowany przez Radnych obecnych na posiedzeniu.  

 

Ad. 3 

Protokół z Posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa, Zdrowia i Spraw Społecznych z dnia 

17.12.2024 roku został przekazany Radnym do zapoznania się. Radni nie zgłaszali uwag.  

Przystąpiono do głosowania za przyjęciem Protokołu. Protokół został przyjęty przez Radnych 

jednogłośnie. 

Ad. 4 

Zadania inwestycyjne gminy z zakresu przedmiotu działania Komisji tj. m.in.: 

c) stanu bezpieczeństwa w mieście- doświetlenie oraz wykonanie przejść dla pieszych  

i ciągów pieszych 

d) realizacji inwestycji energooszczędnych 

Informacje dotyczące w/w zagadnień przedstawił Naczelnik Wydziału Infrastruktury  

i Urbanistyki- -Pan Marcin Cielas. 

Problem bezpieczeństwa  pieszych na terenie Gminy Miejskiej Złotoryja poruszyli Radni: 

• Lilia Wolańska- doświetlenie przejścia dla pieszych na ulicy Hożej 

• Artur Baranowski- utrudnienia w przejściu chodnikiem oraz brak miejsc parkingowych 

na ulicy Różanej, Sosabowskiego oraz na ulicy Szpitalnej 

• Stanisław Dechnik- nie stosowanie się mieszkańców do sygnalizacji świetlnej na ulicy  

Hożej 

• Mariusz Stalski- utrudnione przejście pieszych przy Gold Hotelu 

• Adam Bartnicki- miejsca parkingowe na chodnikach najazdowych przy ulicy 

11 Listopada 

• Rafał Tokarz- nieprawidłowe parkowanie kierowców na ulicy Wiśniowej 

  

Ad. 5 

Gminne zasoby mieszkaniowe 

e) liczba i stan techniczny lokali komunalnych oraz potrzeby remontowe 

f) liczba i stan techniczny lokali socjalnych oraz potrzeby remontowe 

g) liczba i stan techniczny pustostanów 



h) skala zadłużenia najemców wobec gminy 

Informacje dotyczące Gminnych zasobów  mieszkaniowych szczegółowo omówił Naczelnik 

Wydziału Infrastruktury i Urbanistyki- Pan Marcin Cielas. 

 

Ad. 6 

Sprawy różne 

W zakresie spraw różnych głos zabrali Radni: 

• Iwona Miras- problem nielegalnego wysypiska śmieci na ulicy Grunwaldzkiej 

oraz problem uszkodzonego gniazda bocianiego na kominie budynku byłej mleczarni 

przy ulicy Chojnowskiej 

• Paweł Maciejewski-zapytanie o remont budynku przy ulicy Legnicka 2 

• Agnieszka Djorić- problem bezpieczeństwa przejazdu ulicą Legnicką 

Ad.7 

Zamkniecie posiedzenia komisji 

Przewodnicząca Komisji podziękowała Radnym oraz Pracownikom Urzędu Miejskiego 

za udział w posiedzeniu i zamknęła posiedzenie Komisji. 

 

 

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa 

        Zdrowia i Spraw Społecznych          

                                

       Beata Manowiec 

                                                                                               

           

 

 


